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. . 

: Protok61 nr 312019 
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3 Posiedzenie w dniu 19 lipca 2019 
> .  > 

. , Obrady rozpocm 19 lipca 2019 o godz. 1430, a zakoliczono o godz. 17:11 tego samego dnia. 
, . .  . .. .. . 

. ,. 
W posiedzeniu wzielo udziai 6 czionk6w. 

. . 

., . ' : Obecni: 
. , - , .. ! .,., . . ,  

, . . '  

. . ,  
. I. Knysztof Bohkowski 

. .. ' - 2. Slawomu Czerwihski 
, , 

. . 
, . i. 3. BoZena Kalinowska 

. , 
1 -  - ' 4. Gabriela KsiaZyk 

' 5. Agnieszka Oktaba 
6. Jmslaw Knysztof Pielach 

' , 
. / '  
. .  L . . . W posiedzeniu Komisji udzial wzigli t dde  : 

.~ ., , 
. .  . . . 1. Rafal Karpiiki Sekretan Miasta i Gminy Seruck 

. , 
.I 

2. Swietlana Jagodzihska - Dyrektor SPZOZ 
. . .' . . , . . ,i .. . 

- - 1. Otwarcie posiedzenia i p d s t a w i e n i e  p o q d k o  obrad. 
' ,  , , ~. . . , . . ,. 

,. , . , Pnewodnicqca Komisji otwonyla posiedzenie i powitaia wszistkich zebranych 
... :oraz pnedstawiia pomdek obrad: ' 1 , .  . . - 1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie pomdku obrad. 

, . 
, 2. Funkcjonowani~ Samodzielnego Publicznego Zaktadu Opieki ~drowotnej. 

. ' ,  a) ~ane'statystycme (ilokiowe: os6b konystajpych z uslug plac6wki, wizyty lekarskie, gabiiet 
7 . ~ .  . zabiegowy, obci@nie personelu) 

/ ' .  . , b) Srcdki pieni-e w dyspozycji plac6wki 1. : !, 
. . .  c) W y p o e n i e  

> ., . .... ' d) Zatrudnienie 

, . 
' e) Rejestracja on-line 

f) K i e ~ n k i  rozwoju 
3. Obsluga medyczna plac6wek 04wiatowych - zasady. 
4. Pnyjgcie pmtokot6w z poprzednich posiedzeh. 
5. Sprawy r6tne. 
6. Zakoliczenie posiedzenia. 

2. Funkejouowanie Samodzielnego Publiunego ZaMadu Opieki Zdrowotnej. 
a) Dane statystyczne (ilo6ciowe: os6b konystajqcych z uslug plac6wki, wizyty lekarskie, gabiiet 
zabiegowy, obciqtenie personelu) 
b) Srodki pienigtne w dyspozycji pladwki 
C) Wyposaknie 
d) Zatrudnienie 
e) Rejest~acja on-line 
f) Kiemnki ruzwoju 
3. Obsluga medyczna plachwek o$wiato&ych - zasady. 

Dyrektor SPZOZ Swietiana Jagodzihska poinformowaia, te dane, ktbre przedstawi sq zawarte 
w sprawozdaniu z wykonania planu za 2018 rok. Organem zaiotycielski SPZOZ jest gmina, SPZOZ 



jest jednostkq samodzielnq i jest zmjestrowana u Wojewody, o m  posiada statut, kt6ry jest nadany 
pnez Radq Miejskq w 2012r. Podstawotyymi zadaniami SPZOZ jest wykonywanie Swiadczeh 
zdmwotnych, w Serocku sq to przede wszystkim Swiadczenia zdrowotne z zakresu podstawowej 
opieki zdrowotnej. Ponadto jest niewielki procent Swiadczeh specjalistycmych, ginekolog z 
polohiclwem, stomatologia oraz prawwnia zabieg6w fujojoterapeutycmych. W roku 2018 w 
przichodni zadeklarowato siq 7128 pacjent6w oraz okdo 700 os6b w drodku zdrowia w Rbem. 
Lekam podstawowej opieki zdrowotnej udzielili okdo 50 tys. porad, poradnia pdotniczo- 
ginekologicma 1397 porad, w tym kobietom ciqhnym 619 porad, w poradni wykonano hiadczenia 
o wartoici punktowej 134.239,98 pkt. to jest 11.93,98 pkt. ponad limit. Wykonano 376 badah 
cytologicmych w programie protilaktycznym raka szyjki macicy. Poradnia stomatologicma przyj@a 
2006 pacjent6w, kt6rym wykonano Swiadczenia stomatologicme o wartohi punktowej w iloici 
164.013.40 okt. to iest 12.318.40 okt. wnad limit. Pielemiarki i wlotne wvkonak 40199 Swiadczenia 
p m f i h k & ~ ~ e ,  di&ostyc& piele&acyjne i l e c m i c ~ ~  ~ielqgdarki szkoine obi* opiekq 1875 
uczni6w w szkolach podstawowych i w szkole ponadgimnazjalnej na terenie miasta i Gminy Serock. 
W SPZOZ wykonano 1562 bad& USG z czeg6951 Gkonafio wporadni polotniczo-ginekologicmej. 
W pracowni fizjoterapii pnyjqto 545 pacjent6w, kt6rym wykonano 16350 Swiadczeh 
fujoterapeutycznych, zgodaie ze zleceniami lekany kiemjacych o wartoici punktowej 140867 pkt. . . 

cGli 24517 pkt. pond h i t .  SPZOZ Serock zape&l pacje&xn bezptatne konsulta~e umlogi&ne 
dwa razy w cirgu mku. Na terenie ptzychodni finny zewnetrzne wykonaly badania pmsiewowe w 
kimnkri osteopormy, chorbb tarGcy, zatok, piuc, tlerek oraz serca. 
$rodki p ieniee  jakie q w dyspozycjl plac6wki to na koncie na koniec czerwca byto okdo 600 tys. 
zl. i pula ta musi wystarcza6 na bie@ce potneby. 

Pmwodnicqca Komisji Botena Kalinowska zapytala czy q dohansowania, o kt6re SPZOZ m6glby 
wys@piC. 

m k t o r  Jagodzihska odpowiedziah, te jak byty organizowane pmgramy o dofmansowanie, SPZOZ 
by# zuhszany, ale zawsze maidowal sie na libie rezemwei, poniewa2 iest plac6wka. kt6ra ma - .  - - 
ni& kon& z NFZ nik 3 mln. zl., b&je kilka tysigcy. 
Dyrektor powiedziala, te q braki w kadne lekarskiej i pielqgnimkiej i pacjenci sq zmuszeni 

.+~dojeAlh5 do lekany specjalist6w. W kwietniu weszla ustawa o zabezpieczeniu medycmym uczni6w 
4,Tjw szkole, nie ma jeszcze pnepis6w wykonawczych czyli ilu ucmi6w ma przypada6 na jedna 
4- 

pieltgniarkq, a nie ma wielu pielqgniarek, kt6re spehiajq kwalifikacje aby by6 pielqgniarka szkolnq, 
' a wiele z nich nie chce pracowa6 w szkole. 
JeSli chodzi o wyposatenie Dyrektor SPZOZ zasygnaluowata pobzebq duketo remontu calej 
przychodni oraz otoczenia. JeSli chodzi o gabinety stomatologiczny i ginekologicmy to sq one 
w p h i  wyposabne, ale Dyrektor chcialaby aby powstai drugi gabinet stomatologiczny w pehi 

. wypos&my. Dymktor powiedziala ponadto, Ze opieka stomatologicma, kt6ra obejmie ucmi6w nie 
musi by6 w szkole, moZe by&, a nawet wedtug Pani Dyrektor gabiiet powinien by6 poza szkdij, 
poniewa2 dziecko do dentysty powinno przychodzib pod opiekq rodzica a nie z nauczycielem. P~nadto 
Pani Dpktor  powiedziala, te w przychodhi koniecme jest uunontowanie klimatyzacji, zdarzyto siq, 
te w pomiwczeniu byto 32 stopnie i pracownicy odm6wili pracy. Na dzieh dzisiejszy klimatyzacja 

-jest w poradni ginekologicmo-polo&iczej, kt6ra jest od poludnia oraz w punkcie pobrah. Dyrektor 
poinfonnowaf, Ze gmina jest w trakcie prac aby ta klimatyzacja w calym budynku siq pojawila. Koszt 
to ponad 200 tys. zt. 

. 
Radny Krzysztof Bot5kowski zapytal czy byl mzwatany montak paneli 
minimalizowaby koszty ia energie elektrycmq. 

. . 
Dyrektor SPZOZ odpowiedziala, te byto to rozwahne, ale uzyskala opiniq, Ze nie byloby to 

..oplacalne. 
. . . ,' 

Nastqpnie Dyrektor Jagodzibka pneszla do zatrudnienia i powiedziala, te jeSli chodzi o prtychodniq 
, , 
. . ' w Serocku jest ono w nomie. Pielggniarki jednoczasowo pracujq w wielu miejscach, dlatego nie ma 

' ' " m d i w d c i  optymalnego roztoinia czasu pracy, a od wrzeSnia W i e  jeszcze konieczno46 



zapewnienia opieki dla dzieci szkolnych. Przyjqte jest, te na 880 do 1100 uczni6w jest jeden etat 
pneliczeniowy. Optymalnie byloby aby w kahiej szkole pielggniarka byla codziennie, w Serooku 
zostaiby pnyjqty p n e t i c ~ i k  880 dzieci na jeden etat czyli 37 godzin tygodniowo, ale jeszcze nie 
wiadomo jak W i e ,  bo pielggniarki postulujq aby ta liczba dzieci byla mniejsza. 

Dyrektor Jagodzifiska pneszla do informacji o rejestracji on-line, powiedziata, Ze taka mohiwo66 jest 
rozwakana, ale q to dute koszty. Problemem dla pnychodni jest to, ie ludzie mlodzi, kt- nadko 
chorujq, ale kiedy zadzwoniq i pr6bujq siq dosta6 do lekana z gorqczkq to nie majq miejsca, powinni 
oni wtedy pnyjS6 bezpoSrednio do przychodni a na pewno zostanq przyjqci. Rejestracja on-lnie 
sprawdzi siq w poradni specjalistycznej, ale w podstawowej opiece zdrowotnej nie sprawdzilaby siq, 
poza tym program jest kosztowny, a przychodnia ma teraz ime wydatki. 

Radny Knysztof Bohkowski podal pnyklad, te chory chcial dosta6 siq do lekam i od 6. rano czekd 
aby d d  sig na 9, bo nie miat mokliwoSci dodzwonienia siq i um6wienia przez telefon. 

wyjdnila, t e w  kolejce stoi kilkanakie odb, sq r6wniek osoby, kt6re um6wil 
lekan na wj . te  kontrolq i w zwiqzku z tym rejestratorka nil da rady odebrat telefonu, 

zapisuje pacjenta, fizycznie m i  w kolejce. 

Radny Knysztof Bohkowski uwa& te rejestracja on-line usprawnilaby ten system. 

Dyrektor SPZOZ odpowiedziala, te nie bytoby mokliwoSci um6wienia siq z dniem dzisiejszym. 

Radny Knysztof Bohkowski powiedzial, te musi by6 zrobiona mokliwoSC rezenvacji wizyty na dany 
termin, a jeSli nie da siq to w takim razie w przychodni jest za malo lekarzy i za malo etat6w. 

Dyrektor JagodziAska odpowiedziala, te mogiaby przyj* dodatkowego lekama, ale pacjenci nie b& 
do niego chodzili, bo pacjenci majq swoich lekany. 

Radna Agnieszka Oktaba potwierdziia, te pacjenci pnyzwyczajajq siq do swoich lekany i jest tak, ke 
do jednego lekarza czeka kilkandcie os6b a drugi w tym czasie nie ma hdnego pacjenta. 

Radny Knysztof Bohkowski powiedzial, ke chorujq tei, ludzie mlodzi, kt6rym zale2y na tym aby 
szybko siq do& i obzyma6 rozpoznanie i recepe na lek. 

. -  
Radna Gabriela Ksiatyk powiedzia Ze czqsto ~ d a m  siq, te przychodzi pacjent sig zapisa6, ale przy 
okazji zapisuje kilka i ~ y c h  os6b. 

Radny Siawomir Czerwiliski powiedzial, te sq tr?ry opcje zapisu na dany tennin, d m  wczdniej, 
w dniu wizyty rano oraz lekarz umawia na wizytq kontrolnq, dlatego system on-line sprawdzilby siq 
jedynie w pienvszym przypadku. 

JeSli chodzi o kierunki rozwoju Dyrdaor SPZOZ iyczytaby sobie aby znaleih 2 mlodych lekany, 
kt6rzy chcieiiby pracowa6 w Serocku i nie musieliby diugo dojetdiaC. Dyrektor chcialaby aby p6jS6 
w Slady innych samorqd6w i dawa6 stypendia dla pnyszlych lekarty, r6wniek aby odbyl siq remont 
pnychodni oraz terenu wok6) przychodni. Dyrektor zasygnalitowala, te q w pnychodni problemy 
z Internetem, SPZOZ ma by6 podlqczony do Swiatlowodu, ale caiy czas nie wiadomo kiedy to nasqpi. 

Radny Knysztof Bohkowski zapyta4 czy SPZOZ kontaktowal siq z firma GVT w Legionowie, oni 
doprowadzajq Swiatlow6d, szkda w Serocku te2 ma Swiatlow6d podlgczony przez GVT. Radny' 
zapytd o jakie dohansowanie siq staral SPZOZ, w kt6rym znalazl siq na libie rezenvowej. 

Dyrektor SPZOZ odpowiedziala, te to bylo dawno i musi odszuka6 w dokumentach. 

Radny Knysztof Bobkowski zapytal czy pny rejestracji telefonicznej jest kolejkowanie. 



Dyrektor SPZOZ S. Jagodzifiska odpowiedziala, 2e nie ma, bo w przychodni jest stara centrals. 

Radny Knysztof Bofikowski zapytat jaki byiby koszt nowej centrali.. 

Sekretarz Rafal Karpifiski odpowiedzial, 2e to koszt kilku tysipy poniewat trzeba by mieniC calq 
inhstruktw. 

Radny Krzysztof Bohkowski powiedzial, t e  jelli udaloby sip wdroQ6 Swiatlow6d, to sr) centrale 
internetowe za okdo tysizp ztotych. Radny powiedzial, Ze z bilansu wynika, 2e SPZOZ ma wolne 
lrodki, kt6re m6glby przemaczy6 chdby na remont czy na now* central?. Radny zauw&yt, 2e w sieci 
nie ma ogioszefi, 2e potnebna jest pielpgniarka, a Pani Dyrektor zgtaszala braki bdmwe. 

~ y k k t o r  SPZOZ S. Jagodzika wyjaSniQ ie ogioszenia wywieszane q na tablicy ogloszeh, ale te2 
na stronach internetowych takich jak konsyliurn, lub lekarz szuka pracy, ale tet szuka sip kadry 
popnez rormowy z innymi pracownikami. 

Radny Siawomir Czerwifiski zap* czy planowane jest mzszerzenie kadry o lekany specjalist6w 

Sekretarz Rafal KarpiMi wyjdnii, 2e planowane jest uruchomienie punktu medycznego w Zegm 
i tam bdzie potnebny lekarz. 

Radny Knysztof Bohkowski uwaZa, .te plac6wka powinna robi6 wipcej dziatd nowoczesnych takich 
jak korzystanie z internetu, a irodki, kt6re ma do dyspozycji wykorzystywa6 aa  pewne inwestycje 
s h e  mieszkdcom. Radny p o p s i l  o przekazanie danych statystycznych liczby pacjent6w 
z uwzgl&ieniem historii. 

Dyrektor SPZOZ S. Jagodzifiska odpowiedziala, Ze jak nie byto w Serocku dmgiej prtychodni to 
w SPZOZ bylo zadeklarowanych 11 tys. pacjent6w, potem odeszio okdo 2 tys., nastppnie NFZ mbi t  
weryfikacjp i wydai decyzjp, 2.e uchodhy musq by6 w jednym miejscu i liczba pacjent6w m6w 
ulegka mniejszeniu. Na dziefi dzisiejszy jest ich okdo 7 tys. 

Radny Krzysztof Bohkowski zastanawia sip jakie dzialania sr) pcdejmowane aby utrzym& i zdoby6 
nowych pacjent6w. B 

Dyrektor SPZOZ powiedziala, Ze personel jest do udzielania Swiadczeh zdrowotnych i stara siq to 
robid na najwytszym poziomie. . 

Radny Knysztof Bofikowski zapytal czy pnychodnia zaangatowana jest w projekt ,,koperta @ci 

Dyrektor S. Jagodzifiska odpowiedziala, ie to ratownictwo medycme jest zaangatowane w ten 
pmgra'". 

Radny Krzysztof Bohkowski uznal, Ze personel pnychodni powinien uSwiadamia6 pacjent6w o takiej 
motliwoSci uzyskania kopert @cia, lub aby skr6ciC ten proces, pnychodnia p o w i ~ a  udosWpnia6 
takie koperty szczeg6lnie pacjentom pnewlekle chorym. . 
Dyrektor S. Jagodziiska powiedziaia, Ze jdli  lekane maja przewlekle chorych pacjent6w, to 
przekazujq im informacje o chombie, lekach, zapisujq nr telefonu na pogotowie, takZR jak przyjedzie 
pogotowie to taka informacja W i e .  

Radny Krzysztof Bohkowski powiedzial, chodzi mu o dzialania promocyjne, aby pacjent 
dowiedziat sip od personelu przychodni, 2e jest taka fnokliwolC posiadania koperty @cia. 



Protokoly z poprzednich posiedzefi zostaly przyjqte bez uwag. 

5. Sprnwy &ne. 

Nie zgloszono. 

6. Zakohczenie posiedzenia. 

W z w i e u  z wyczerpaniem powdku obrad Pnewodnicqca Komisji Botena Kahowska zakohczyla 
posiedzenie Komisji Spraw Obywatelskich. 


